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Abstract (en)
[origin: DE4133270A1] The invention concerns a drum with a lid, made of thermoplastics material and intended to hold, in particular, dangerous
liquids or solids. In order to improve the securing of the lid, which is held in place with an overlapping clamping ring (18), special locking elements
(52, 54) are fitted on the drum body (10) and/or on the lid (20), the barb-like edges of the locking elements physically interlocking with the upper
and/or lower sides (30, 32) of the clamping ring (18).

Abstract (fr)
L'invention concerne un f(t avec couvercle en matiére thermoplastique utile pour contenir des matieres liquides ou solides, en particulier
dangereuses. Afin d'améliorer la fixation du couvercle au moyen d'une bague de serrage (18), il est prévu des éléments spéciaux de verrouillage
(52, 54) situés sur le corps (10) et/ou sur le couvercle (20) du fat, et dans lesquels peut s'engager par liaison de forme la branche supérieure et/ou
inférieure (30, 32) de la bague de serrage (18).
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